
Styrelseprotokoll 2014-03-25 
Närvarande: 

Marie Svensson, Pierre Winberg, Kjell Holmgren, Malin Helin, Inger Persson, Birgitta Nordlund, Erika 

Nordström 

1. Mötet öppnades. 

2. Erika Nordström valdes till sekreterare. 

3. Val av sekreterare: Erika Nordström, Val av kassör: Kjell Holmgren, Val av vice Ordförande: 

Stefan Fransén. 

4. Inget speciellt att rapportera gällande förra mötesprotokollet. 

5. HSB vill att vi ska förlänga vårt hyreskontrakt med en hyreshöjning på 850 kr i månaden. Vi 

godkänner detta, men med tillägget att det då kan bli aktuellt med en höjning av 

spelavgifterna. Kassasaldot ser bra. Vi noterar att det snart kan vara dags för en ny 

brickläggningsmaskin. (Den fungerar nu normalt igen.) Vi tjänar ca 2000 kr i månaden på fika 

vilket är väldigt positivt. Det ska göras en speciell prislista som gäller vid alla större tävlingar 

som DM m.fl. 

6. Urban Björklund tas bort från teckningsrätten och istället läggs Marie Svensson till 

tillsammans med Kjell Holmgren. 

7. A) Vi ska ha spel alla måndagar, dessa ska möjligtvis bytas till torsdag, och även alla söndagar 

med undantaget under Bridgefestivalen. Erika och Sara Svanered ska göra spelschema för 

sommaren tills innan nästa möte. 

B) De ansvarar även för att göra ett utdrag för kommande års schema vilket ska vara klart i 

mitten av juli för att kunna granskas. I spelschemat ska det vara minst en tävling varje 

månad som inte är en vanlig partävling. KM-veteran ska köras på en måndag och det är 

nu uppsatt lappar om det på lokalen. 

C) Vi kör en sommarfest den 24 maj där vi ska spela vårsilver. Birgitta och Inger ansvarar för 

tävling. Vi räknar med en avgift på 150 kr för mat och spel. 

D) Det blir en liten påsktävling den 16 april som Marie Svensson fixar. Avgiften blir 90 kr för 

mat och spel. 

E) Vi väljer att inte köra någon Bollnäsweekend i år. 

F) Vi ger ansvaret för hemsidan till Tobias Edvardsson och Marie Svensson och Erika 

Nordström ansvarar för Facebooksidan. 

G) Vi ska visa upp oss på höstmarknaden och där höra reklam för en nybörjarkurs. 

H) Vi ska städa den 4 maj kl 12.00 och de som hjälper till med städningen får gratis spel och 

fika efteråt. Erika fixar en inbjudan. 

I) Pierre Winberg kollar upp om vi kan spela klart Bollnäsligan innan sommaren och vi 

beslutar även att ligan ska göras om så att max hälften i laget får ha mer än ruternål. 

Erika ska skriva en inbjudan om detta. 

8. Ungdomsansvarig blir Sara Svanered, Utbildningsansvarig blir Per Netsman, Material- och 

Dataansvarig blir Tobias Edvardsson. 

9. Vi lägger fram projektorlampan så den finns tillgänglig om den skulle gå sönder. Frågan om 

junioravgifter tas upp och vi väljer att stryka kategori 2. Detta inbär att de som har jobb och 

fast lön betalar full avgift medan de som studerar eller är arbetslösa spelar gratis. 

Undantaget silvertävlingar. 

10. Nästa möte blir den 20 maj.  

11. Mötet avslutas. 


